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ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRIC TE 4 

 
 
 
Núm.:  2/2021 
Caràcter:  ORDINARI 
Data:  1 de juliol de 2021 
Horari:  De 18.30h a 20,45 h 
Lloc:  Reunió telemàtica 
 
 
 
 

Hi assisteixen:   

Jennifer Ramírez Porras Presidenta  

Daniel Utges Mampel Vicepresident i Representant AV Can Palet de Vista Alegre 

Carles Massallé  Bainad Representant Grup municipal ERC-MES 

Jose Antonio Jurado Aljama Representant Grup municipal Tot per Terrassa 

Esther Nosas Buenacasa Representant AV Ca n’Aurell 

Xavier Carrobé Capella Representant AP Sector Vista Alegre de Terrassa 

Maria Sofia Camilo Gómez Representant AV Torrent de les Carbonelles 

Miquel Losada Férriz Representant AV Roc Blanc 

Pere Macià Sabaté Representant AV La Maurina 
Maria Amparo Santamaria 
Tejada Representant Suplent AV Les Martines 

Eva Candela López Representant Suplent Grup municipal PSC 

Miquel Armengol Barniol Representant Comunitat educativa secundària 
Elisenda Meix Castellano 
 

AS d'entitats culturals 
 

Yolanda Gómez Linares Representant Suplent Plataforma X La Maurina 

Carmen Roldán Zambrana Representant AS d'entitats culturals 

Francisco Matilla López Representant suplent AS Gent Gran 

  

Membres absents:   

Isabel Fuentes Carmona Veïna barri La Maurina 

Lucio Villasol González Representant Grup Municipal PSC 

Juan Navajas Morales Representant Grup municipal Ciutadans 

Juan Madico Ruiz Representant AS d'entitats Gent Gran 

Francisco Madero López Representant AV Les Martines 

Francisco Vera Granados Representant Plataforma x La Maurina 

Gregorio Ramírez Cañada Representant AV La Cogullada 

Natividad Sánchez Lara Representant AS d'entitats capacitats diverses 

José Ramón Plaza Rodríguez Representant AS d'entitats esportives 

  
Membres excusats:   

Acta aprovada a la sessió 3/2021 del Consell. Signada digitalment per la regidora, Sra. 
                                Jennifer Ramírez Porras en data 2 de novembre de 2021 
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Eduardo Mendez Rodríguez Representant Associació Comerciants  

Leonor Arcos Maldonado Representant AS d'entitats culturals 

Daniel Través Cruz Veí barri Can Palet de Vista Alegre 

Mariona Rierola Carré 
Associació Comerciants Ca N’aurell 
 

Raúl Muñoz Fornieles Representant AS d'entitats educatives 

Maria Teresa Salvo Rifá Representant Grup municipal Junts per Terrassa 

També hi assisteixen :  

Isaac Albert Agut Tinent d'alcalde Àrea Serveis Generals i Govern Obert 

Emilia Andreu Almécija Directora Àrea Economia Finances Serveis Generals i 
Govern Obert 

Miquel Pérez Almudaina Director Àrea Estructura Territorial i Atenció Ciutadana 

Cristina Álvarez Guerrero Responsable tècnics/ques coordinadors/es de districte 

David Garcia Castelló Director de serveis de Serveis econòmics 

Mercè Soler Campins Director/a de Serveis de polítiques d'igualtat i qualitat 
democràtica 

Marta Gomez Enrich Directora de serveis d'Urbanisme 

Cristina Escudé Blasi  Directora Àrea Urbanisme i Sostenibilitat 

Sonia Arnau 
Cap de Serveis Socials Sector Montserrat, Torre-Sana i 
Vilardell 

Mª Ángeles Bejarano Trujillo Secretària 
 
 
Ordre del dia  

 
1. Aprovació de l’acta Consell Municipal del dia 24 de març de 2021. 
 
2. Primer marc pressupostari municipal per al 2022, a càrrec del tinent d’alcalde, Sr. Isaac 
Albert i Agut. 
 
3. Presentació del procés de participació en el pressupost municipal, a càrrec de la regidora de 
Qualitat Democràtica, Ona Martínez Viñas i el regidor d’Estructura Territorial, Districtes i 
Equipaments, Noel Duque Alarcón. 
 
4. Transformació urbanística de l’àmbit del Vapor Cortès: naus situades al c/ Bruc. 
 
5. Renovació vicepresidència del plenari del Consell Municipal de Districte. 
 
6. Informacions de Presidència. 
 
7. Precs i preguntes. 
 
8. Consultes de la ciutadania. 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1.Aprovació de l'acta del Consell Municipal 24 de m arç de 2021  
 
Obre la sessió la presidenta del Consell la Sra. Jennifer Ramírez i dona les gràcies a tots els 
consellers per la seva assistència. Introdueix el primer punt de l'ordre del dia. Pregunta als 
consellers si hi ha alguna esmena a fer a l'acta de l'anterior Consell Municipal del Districte. Com 
que no n'hi ha cap, s'aprova l'acta. 
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2. Primer marc pressupostari municipal per al 2022,  a càrrec del tinent d’alcalde, Sr. 
Isaac Albert i Agut.  
 
La Sra. Jennifer Ramírez dona pas al segon punt de l'ordre del dia. Dona la benvinguda al Sr. 
Isaac Albert (Tinent d'alcalde de l' Àrea Serveis Generals i Govern Obert) que procedeix a 
l'exposició d'aquest punt. (ANNEX 1). 
 
Un cop finalitzada la presentació, la Presidència obrí el torn de preguntes. 
 
Pren la paraula el Sr. Pere Macià i pregunta si de cara al 2022 es mimarà al petit comerç i al 
autònoms de la ciutat amb una baixada d’impostos. Per altra banda, comenta que en el 
pressupost del 2021 hi ha una cosa que no li acaba de quadrar referent a que s’ha parlat d’un 
pressupost de 205 milions d’euros amb un superàvit de 16 milions i d’un  pressupost consolidat 
de 260 milions d’euros. 
Respon el Sr. Isaac Albert explicant que el pressupost consolidat és la suma de les inversions i 
de les empreses municipals. El pressupost ordinari és aquell que eren 208 milions, desprès 205 
milions i ara seran 200 milions. Si aquí sumem les inversions, que podem anar cap a 12 o 13 
milions d’euros, això es suma a aquest ordinari. I desprès hi ha el pressupost de cada empresa 
que es suma al pressupost consolidat. El consolidat en aquest moment no el tenim perquè 
cada empresa l’ha de realitzar i el presenta en el seu consell d’administració i allà s’aprova. Així 
doncs es tracta del pressupost de tot el holding municipal. En l’àmbit dels autònoms i del petit 
comerç som un dels ajuntaments que han treballat al costat dels que han patit, s’han eliminat i 
bonificat taxes. Des de un punt de vista fiscal hem ajudant molt, al pressupost del 2021 es va 
aprovar una línia de subvencions directes d’un milió d’euros. Intentem mantenir ingressos per al 
pressupost del 2022 per poder fer coses i mantindrem el que vam ingressar durant el 2021. 
 
Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i comenta que es disposa d’un milió d’euros que 
aniran a petites empreses, al petit comerç i a antònoms que no han estat essencials durant 
aquesta pandèmia però que l’han patit. 
 
Pren la paraula el Sr. Dani Utges i pregunta en referència als tres pilars que s’han comentat a 
la presentació sobre la sostenibilitat i els ODS, si això estava referenciat sobre la pròpia 
administració o sobre la ciutat. 
Respon el Sr. Isaac Albert que ambdues coses. En aquests moment i vinculat a l’agenda 2030, 
si el món local vol accedir a recursos europeus ha d’estar clarament referenciada i alineada 
amb el tema dels objectius de desenvolupament sostenible. 
Pren de nou la paraula el Sr. Dani Utges i pregunta si les ordenances de cara a l’any vinent 
també ajudaran a desenvolupar aquests ODS. 
Respon el Sr. Albert que les ordenances fiscals ja tenen alguna base en aquest àmbit. 
Pren de nou la paraula el Sr. Dani Utges i comenta que no  veu que es contempli al pressupost 
cap increment de cara a rebre subvencions del Next Generation europeu. 
Respon el Sr. Albert i comenta que podríem pressuposar que rebrem algun ingrés extraordinari 
però els diners que ens vingui dels New Generation ens vindrà molt vinculat a un programa o 
projecte molt determinat i no serà un recurs que puguem utilitzar per repartir i fer diferents 
coses. 
Pren de nou la paraula el Sr. Utges i pregunta per què assumim més població a Terrassa 
(4.000 habitants més que al 2019) però el pressupost no augmenta. 
Respon el Sr. Albert que això té un impacte en l’IBI o pot tenir un impacte en l’àmbit dels 
residus o dels vehicles i per tant l’impacte és molt petit 
Respon el Sr. Utges que es tracta d’uns 4 milions d’euros. 
Respon el Sr. Albert que la part important de recursos arriben en concepte de participació 
d’impostos de l’Estat i això quan hi ha variació de població et varia, però han de ser variacions 
importants. En la participació d’impostos de l’Estat, tot i tenir més habitants que alguna població 
partim en situació de desavantatge. Si sumem 4.000 persones, IBI, residus, vehicles estem 
parlant d’uns imports que el mateix pressupost assumeix però que altres deduccions o altres 
rebaixes acaben compensant. 
Pren de nou la paraula el Sr. Dani Utges i  demana que a la presentació del pressupost es 
donés informació de quina part del pressupost s’executaria directa o indirectament sobre el 
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nostre districte i saber quina part del pressupost se'n va al dia a dia, quina part a inversions i en 
quina situació estem respecte a d’altres ciutats. 
Respon el Sr. Albert i comenta que els pressupostos són molt diferents. L’Ajuntament de 
Terrassa té  municipals onze escoles bressol i si compares el pressupost de Terrassa amb el 
de Sabadell no te res a veure per que ell no ho té. Nosaltres tenim l’empresa municipal de 
recollida de residus, ECO-Equip, en altres poblacions és una licitació externa. El transport. 
Tenim elements estructurals del pressupost que són molt diferents entre ciutats. 
 
La Presidència dona pas al següent punt de l'ordre del dia. 
 
3. Presentació del procés de participació en el pressu post municipal, a càrrec de la 
regidora de Qualitat Democràtica, Ona Martínez Viña s i el regidor d’Estructura Territorial, 
Districtes i Equipaments, Noel Duque Alarcón. 
 
Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i comenta que es va fer una planificació a principis de 
mandat tot i que la pandèmia ha fet que tot canviés. Hem tingut una despesa de 22 milions 
d'euros. Hi havia processos al districte que no funcionaven i alguns de pendent com el PAM del 
2017 i hem intentat fer un encaix i abordar alguna cosa que no acabés sent només un procés 
participatiu si no que es veies una execució que sigui una mica més ràpida i donar una mica 
més de sentit o de poder de decisió a aquest consell. I que funcionés com a un mini ple i entre 
tots i totes es prenguin les decisions, s'abordin les idees que ens arribin i es passi d'idees 
individuals a idees col·lectives. 
 
La Presidència excusa la presència dels regidors Ona Martínez i Noel Duque i cedeix la paraula 
a la Sra. Mercè Soler Directora de Serveis de polítiques d'igualtat i qualitat democràtica  que 
procedeix a l'exposició d'aquest punt.(ANNEX 3). 
 
Pren la paraula el Sr. Miquel Pérez i posa de manifest que es tracta d'un canvi radical en els 
processos participatius. Passem d'un procés participatiu en les inversions, a un procés de 
participació en la gestió ordinària i tindrà una afectació directa sobre el funcionament dels 
serveis i el programa de govern. Al pressupost d'engany s'haurà de fer la pertinent 
correspondència per tant que quan entrin els projectes ja validats es faci la traducció en el 
funcionament de cada àrea o de cada servei. Passem de un llistat d'inversions a gestionar 
projectes en el dia a dia. S'haurà d'anar integrant aquesta nova metodologia en els 
pressupostos. 
 
Pren la paraula la Sra. Eva Candela i pregunta com encaixeu en el calendari el que se'ns 
explica del pressupost del 2022 i que es vol aprovar a l'octubre i com encaixeu el procés 
participatiu d'aquests projectes dintre del programa de l'ordinari que s'aprovin el 2021 quan ja 
serà passada l'aprovació. Perquè com que tampoc sabem a quins programes de l'ordinari de 
cada àrea de cada servei hi anirà com es lliga aquest calendari. 
Una altra pregunta seria que es va dir que els vicepresidents estarien a la comissió de 
seguiment. No he sapigut veure, en tots els procés,  on estaven aquests vicepresidents. No he 
vist on estaven aquestes comissions. Però he vist que les decisions finals de quins projectes es 
trien, les adopten l'equip de govern. Aquests vicepresidents quina intervenció tenen en tot 
aquest procés 
Respon el Sr. Miquel Pérez i comenta que certament des del punt de vista de calendari hi ha 
una diferència entre el que són  els terminis d'aprovació del pressupost i els terminis 
d'aprovació d'aquest projecte. No obstant això hi ha la voluntat i s'ha d'explicar quan s'elabori el 
pressupost que els projectes aprovats passin a ser d'alguna manera prioritzats en cada una de 
les àrees i serveis. També és veritat que al llarg de l'execució pressupostaria hi ha aplicació de 
romanents positius de tresoreria que poden fer front a l'execució d'aquests projectes. Per tant 
pot haver-hi una part d'aquests projectes que no estigui inicialment previstos perquè la seva 
aprovació definitiva serà quan ja s'hagi aprovat el pressupost i per tant ho haurem de modificar 
per encabir aquests projectes. I per la segona pregunta, els projectes que s'hagin aprovat en 
els consells de districte, prèviament hauran de passar el sedàs que siguin projectes òbviament 
legals i legítims des del punt de vista municipal de la competència municipal i que s'adigin amb 
els serveis municipals i per tant hauran d'acomplir aquestes característiques i una vegada 
validats tècnicament i passats pels consells de districte hi hauran de passar a l'equip de govern 
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que és qui en definitiva té la responsabilitat de poder fer l'aprovació definitiva per que es puguin 
executar i suposa que cada projecte passarà el seu torn per la corresponent 
comissió informativa. 
 
Pren la paraula la Sra. Mercè Soler i comenta que la intenció es implicar al serveis municipals, 
En referència als vicepresidents, se'ls atorgarà  el paper de la comissió de seguiment del 
procés. La comissió fa el seguiment de les bases i establir si l'estratègia de comunicació és 
l'idònia, si les sessions de dinamització estan ben plantejades, si la representació del propi 
consell és la correcta. 
 
Pren la paraula el Sr. Dani Utges i pregunta si aquest nou procés substitueix als processos 
d'inversions que teníem fins ara. 
Respon la Sra. Jennifer Ramires i respon que si, que es tracta de poder executar els plans a 
poder ser en el mateix any i que el consell municipal de districte prengui valor i comenci a 
prendre decisions. 
Pren la paraula el Sr. Utges i pregunta en referència al programa de Tot x Terrassa en el que 
es va dir que no es faran inversions any a any si no que es sumarien les quatre quantitats a 
final d'any amb un total de 80.000 euros. Pregunta si això ja no es farà. Comenta que 80.000 
euros per 7 districtes no suma ni mig milió d'euros i diu que no vindrà d'aquí i que no es un 
tema dels recursos econòmics que no hi són. Diu que en definitiva els barris que no podien 
arribar a altres tipus d'inversions era un bon mecanisme per anar aconseguint petites coses i 
que d'una altra manera es impossible que puguem fer per què estem bloquejats sempre. 
Respon la Sra. Jennifer Ramírez i comenta que a través dels barris s'estan treballant coses. Es 
cert que en l'àmbit d'inversions ens està costant molt i hi ha moltes demandes a les ciutat però 
mica en mica s'estan fent coses. Per exemple s'ha fet el casal cívic del Roc Blanc que era una 
reclamació històrica del barri. 
Respon el Sr. Utges i diu que no són aquest tipus d'inversions que es fan amb 20.000 euros 
l'any, això es una altra cosa. Era fer un pipi can, posar unes taules de ping-pong per exemple. 
Lo que es va vendre al principi del vostre mandat ara veiem que no s'està acomplint. 
Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i diu que es donarà resposta però posa de manifest 
que s'estan fent coses als barris. Potser no es el que teníem en ment però s'estan treballant 
d'una altra forma i ho seguirem fent. 
Pren de nou la paraula el Sr. Utges i pregunta quin serà el pressupost per aquest nou 
programa. 
Respon la Sra. Jennifer Ramírez i diu que encara no ho sap per que no està tancat el 
pressupost per al 2022. Quan tinguin més informació es traslladarà al consell. El consell 
prioritzarà però l'equip de govern prioritzarà també el que es pacti en els consells municipals de 
districte i potser no hi tenen cabuda totes. 
 
Pren la paraula la Sra. Eva Candela i comenta que des de l'Ajuntament s'hauria d'explicar quins 
tipus de qüestions hi han en ordinari, per què des de les associacions i la ciutadania costa 
d'entendre aquest concepte. Potser un llistat o uns exemples podria ajudar a entendre que es 
pot fer i que no en aquest procés. Demana que consti en l'acta que sembla , tal i com s'ha 
explicat, que desprès d'un procés participatiu que l'última decisió la prengui l'equip de govern i 
considera que no ha de ser això. 
  
Pren la paraula el Sr. Miquel Pérez i comenta que es tracta d'un procés que s'està abastant i 
que s'ha de modelar i potser no ho hem explicat del tot bé per què estem encara en fase 
d'elaboració. Comenta que aquest projecte no substitueix en absolut les peticions que puguin 
sortir arrel dels consells de districte i de les pròpies entitats que en funció de les disponibilitats 
econòmiques l'Ajuntament podrà tirar endavant o no en l'anualitat que toqui. Hem volgut fer de 
la gestió ordinària quelcom compartit i per tant potser aniria bé que en la primera fase que s'ha 
explicat i que és la fase d'informació i comunicació a tall d'exemple es poguéssim proposar 
possibles accions i projectes que tinguin a veure amb tot el tema d'una ciutat més saludable 
pensada de forma col·lectiva que és el lema d'aquest programa per a que la gent pugui 
diversificar i pugui entendre que no es tracta tant de temes d'inversions que poden tenir altres 
canals com de temes de gestió ordinària concretades en campanyes, projectes i programes 
que milloren la vida dels ciutadans i ciutadanes de la ciutat. El fet que passi per l'equip de 
govern es la fase final per acabar de prioritzar i modificar si s'escau el pressupost o programa 
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de govern que afecta als serveis i a les àrees per reprioritzar i incorporar aquelles campanyes o 
aquells projectes que hagin estat aprovats. És evident que si aquests projectes ha passat per 
tot el procés i han estat aprovats, s'han de dur a terme i ho hauran de fer prioritàriament en 
aquella anualitat encara que potser la pròpia naturalesa del projecte s'han dur a terme en dues 
anualitats, així ja ho anirem veient. 
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4. Transformació urbanística de l’àmbit del Vapor C ortès: naus situades al c/ Bruc.  
 
La Presidència cedeix l’ús de la paraula a la Sra. Marta Gómez, directora d’Urbanisme que 
procedeix a explicar el projecte. (ANNEX 2) 
 
Un cop finalitzada la presentació, la Presidència obrí el torn de preguntes. 
 
Pren la paraula la Sra. Eva Candela i demana que s’expliqui la sessió que ha fet l’Ajuntament 
d’una part important de les naus catalogades i que serien patrimoni de l’Ajuntament a PRODIS 
amb el projecte que farà. Pregunta també sobre una parcel·la que hi ha en aquest àmbit, que hi 
va haver una permuta a l’Ajuntament amb l’INCASOL per tant que aquest últim construís 
habitatge protegit de lloguer. Demana si l’Ajuntament ja te coneixement del calendari 
d’execució d’aquest projecte d'habitatge protegit de lloguer. 
Pren la paraula la Sra. Marta Gómez i respon referent al segon punt, i diu que justament la 
setmana passada  que ja s'havia fet la licitació del projecte i que ja hi havia un equip redactor i 
el projecte guanyador però que encara no s’ha fet públic 
Pren la paraula la Sra. Cristina Escudé i comenta que està anant tot molt lent i que encara no 
han fet arribar el calendari. La concessió potser estarà per al 2022 
En referència a l’expedient de cessió de la nau a Prodis, això ho han portat des de Patrimoni. 
Nosaltres el que van fer va ser facilitar tota la informació possible per que PRODIS pogués 
veure que era una opció molt bona la de Vapor Cortès. No es gestiona des de Urbanisme i tot 
l'expedient de cessió i el projecte no ha passat per Urbanisme. Remet a la Mercè Peralvo, la 
cap de patrimoni per donar tota la informació al respecte. 
Pren de nou la paraula la Sra. Eva Candela i comenta que estaria molt bé que algú de 
PRODIS, expliqués aquest projecte social que farà i demana a la presidència que els convidin 
al consell per presentar aquest projecte. 
 
Pren la paraula el Sr. Dani Utges i pregunta si quan aquest propietaris cedeixen uns terrenys a 
l’Ajuntament es tracta d’una cessió d'usdefruit o realment canvia de nom i passa a ser un actiu 
de l’Ajuntament. 
Respon la Sra. Cristina Escudé i informa que canvia de nom i a traves del projecte de 
reparcel·lació, totes les peses que estan qualificades passen a ser propietat de l’Ajuntament. A 
través del projecte de reparcel·lació es fa una nova descripció de totes les finques resultants de 
tot l’àmbit. Això te transcendència registral amb tots el drets associats de propietat i possessió. 
Pren de nou la paraula el Sr. Dani Utges i pregunta si aquests espais dedicats a equipaments 
abans de cedir-los s'arreglen o es cedeixen en les condicions que estan actualment. 
Respon la Sra. Cristina Escudé que aquestes peces d'equipament, en un principi, l'Ajuntament 
les ha de rebre amb un certificat de seguretat, malgrat que no hi ha res escrit i no hi ha una 
normativa que especifiqui com ho ha de rebre l'administració, es demana aquest certificat de 
solidesa i que per tant, estructuralment estiguin bé.  
 
Pren la paraula la Sra. Ester Nosas i demana si els hi podran fer arribar als membres del 
consell aquest informe i concertar una reunió per parlar del tema. 
Respon la Sra. Cristina Escudé que es farà arribar l'informe i que a través de la coordinadora 
del districte, vehicular una reunió 
 
 
 
5. Renovació vicepresidència del plenari del Consel l Municipal de Districte.  
 
La Sra. Jennifer Ramírez informa que el Reglament de Participació Ciutadana recull que la 
vicepresidència del Consell tindrà una vigència de dos anys. Passat aquest temps, el plenari 
haurà de tornar a fer una nova elecció, d'entre les persones membres que formen el plenari, 
quedant exclosos de l’elecció els representants dels grups polítics. 
 
Pren la paraula la Sr. Mª Ángeles Bejarano i diu que quan es va escollir l’actual presidència van 
sortir dues candidatures, el Daniel Utges i el Pere Macià. No es va arribar a fer votació doncs el 
Pere va retirar la seva candidatura per cedir el pas al Daniel. El Sr. Dani Utges va comentar la 
possibilitat de fer ell 2 anys i 2 anys el Pere, ara que han passat els 2 anys i és el moment de 
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canviar la vicepresidència. Si hi ha algú que s'ho hagi repensat i vulgui presentar la seva 
candidatura ho pot fer. 
 
Pren la paraula el Sr. Pere Macià i comenta que dos anys és poc temps i demana que el Sr. 
Dani Utges continuï sent el vicepresident del Consell. 
 
Per unanimitat del consellers i conselleres presents anomenen al Sr. Dani Utges com a 
vicepresident del Consell Municipal del Districte 4 per al propers dos anys. 
 
6. Informacions de Presidència.  
 
Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i informa en referència al Seguiment del projecte de la 
Taula de Baixa Densitat està previst convocar una reunió de la Taula durant la tercera setmana 
de juliol, on es constituirà la Taula i es tractaran els següents temes:  
 
- Instal·lació de càmeres en zones de baixa densitat   
 
- Primera proposta d'activitats de dinamització comunitària. 
 
Recorda que hi ha diferents barris del districte representats en aquesta taula. 
 
Pel que fa a la situació del PROCICAT en referència als Equipaments cívics i Festes Majors 
informa que els equipaments van tornar a obrir amb l'horari i funcionament habitual, de dilluns a 
divendres de 9 a 21 h i els dissabtes de 10 a 14 h, el passat dimarts, dia 1 de juny amb total 
normalitat.  
Actualment la situació normativa permet, en general, un aforament de 10 persones, i del 70%, 
en la majoria dels espais respectant distàncies, mesures d'higiene i de ventilació. 
El buc d'assaig del Casal Francisca Redondo no hi ha suficient circulació d'aire i no es pot 
utilitzar. 
 
Quant a les Festes Majors, sí estan permeses i possiblement tinguem una normativa específica 
sobre els requisits. El que sí que està clar és que aquestes activitats han de tenir un CONTROL 
PERIMETRAL i s'han de fer en espais tancats amb un control d'accés.  
Aquest any estan previstes poc més de 20 festes, quan habitualment es celebraven més de 30 
en any normals. 
Un total de 13 barris han decidit no fer festa Major de barri renunciant a l'import que es 
concedia a les subvencions per a la realització d'aquesta activitat. Però amb les mesures de 
relaxament darrerament publicades, alguns d'aquests barris sí que volen fer algun acte festiu, 
tot i que no es podrà considerar pròpiament Festa Major. 
Les primeres en realitzar-se han estat les de l'Antic Poble de Sant Pere i les del Barri 
Universitari Cementiri Vell, i les següents esperades ja són les de Ca n'Aurell, Sant Pere Nord i 
Ca n'Anglada. Previsiblement la resta ja passen al mes de setembre i octubre. 
 
Previsió festes al Districte 4:  Ca n'Aurell: 10 i 11 de juliol 
           La Cogullada: 19 de setembre 
           Roc Blanc: 25 i 26 de setembre 
 
 
La Sra. Ramírez apunta la problemàtica sobre la disponibilitat de cessió de material i 
infraestructura si hi ha tantes festes els mateixos dies. El millor seria poder espaiar-les i no 
acumular més de 4 a la ciutat el mateix cap de setmana. 
 
El ple del mes de juny va aprovar una Proposta de Resolució sobre les festes majors.  
 
Si un barri que no ha demanat subvenció per fer-la vol fer alguna cosa s’ha de posar en 
contacte amb la coordinadora i que es farà tractament específic de cada cas i cada petició, que  
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la intenció és que a tot arreu es pugui fer dinamització, alguna festa de barri, que es facilitarà 
en la mesura que sigui possible. 
 
Per altra banda informa que al darrer Ple Municipal es va aprovar una proposta de resolució en 
l’àmbit de les festes majors. I que diu que si un barri que no ha demanat subvenció vol fer 
alguna cosa, s’ha de posar en contacte amb la coordinadora i es farà un tractament específic 
en cada cas i cada petició. La intenció es que a tot arreu que es pugui fer dinamització o alguna 
festa de barri es facilitarà en la mesura que sigui possible. 
Pren la paraula el Sr. Dani Utges i pregunta si les associacions que no han fet festa major però 
estaven preparant alguna activitat podrien demanar algun tipus de subvenció. 
Respon la Sra. Maria Ángeles Bejarano que no es rebrà una subvenció o un ingrés com a tal, si 
no que es cobria el cost de despeses com: l'escomesa elèctrica, el transport de les tanques o 
l'ocupació de la via pública. 
 
Pren la paraula el Sr. Pere Macià, en referència a les festes majors i a aquelles entitats que ha 
no l'han fet, si tindran penalització l'any vinent a l'hora de demanar la subvenció. Per altra 
banda recorda que al setembre tenen la dinamització del districte 4, s'ha dit que presentaríeu 
un calendari amb les dates lliures i suposa que aquesta ja estarà agafada. Recorda que es va 
dir que la subvenció que s'atorgaria per a aquesta activitat seria del 100% i de moment nomes 
han rebut el 80% i l'altre 20% es donaria l'any que bé. Hem estat parlant amb les entitats que 
organitzen aquesta dinamització que ens ajustem a aquest 80% per què les entitats no podem 
assumir aquest 20% que ens falta. 
Respon la Sra. Maria Ángeles Bejarano que no hi ha penalització, que rebran subvenció 
igualment amb un primer pagament del 80% de la subvenció i el 20% restant quan aquesta 
estigui justificada. Pel que fa  a l'atorgament de subvenció de la línia2 amb els serveis 
municipals es va intentar fer un primer pagament del 100% però al final per motius legals i 
tècnics no ha estat possible.  
Comenta el Sr. Pere Macià, que no s'ha renunciat a la festa  major, el que ha passat es que no 
s'ha pogut fer per estar en plena pandèmia perquè si no ràpidament fan una activitat  petitona i  
una festa major. El que no pot ser és que pel fet de no muntar-la es perdin una sèrie de opcions  
i entenem de que cara a l'any vinent això es tindrà en compte. 
La Sra. MªAngeles Bejarano  comenta que potser es referia al fet de posar fira a la festa major 
anterior i a l' import que es rebia per aquest concepte. 
Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i comenta que es donarà resposta. 
 
Pren la paraula la Sra. Elisenda Meix i en referència a la normativa del PROCICAT sobre l'ús 
dels equipaments. No podem assajar al Francisca Redondo per què no compleix la normativa 
referent a la recirculació de l'aire dintre del bunker. Pregunta com es que és nou i no disposa 
d'aquest sistema i a  l´Acondicionament, al bunker,  que és més antic si que hi ha aquest 
sistema. Demana igualtat de condicions amb les altres colles de la ciutat que assagen a l’ 
Acondicionament. 
Respon la Sra. Jennifer Ramírez i compren aquest greuge. En la mida que sigui possible 
s'obriran espais. 
Pren la paraula la Sra. Cristina Álvarez i comenta que s'està revisant aquest tema des de 
Projectes i Obres. 
 
Pren de nou la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i comenta la col·laboració projecte mascaretes. 
És un projecte d'intervenció socio-laboral que es dur a terme al districte 2.2 des de fa 4 anys i 
que ara, amb el suport de la UPC, tenim opció de fer mascaretes. La idea és  donar a conèixer  
el projecte  i  cercar persones voluntàries que vulguin col·laborar en el projecte de confecció de 
mascaretes. 
 
La Presidència cedeix la paraula a la Sònia Arnau, cap de Serveis Socials del sector 
Montserrat, Torre Sana i Vilardell, explica aquest projecte.(ANNEX 3) 
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5. Precs i preguntes.  
        
Pren la paraula el Sr. Pere Macià i dona les gràcies per las respostes  a les preguntes 
formulades a l'anterior consell i pregunta si aquestes respostes arriban a la resta dels 
consellers i conselleres. 
En referència  a la sega diferenciada comenta que al districte han tingut un petit incident de que 
hi ha hagut una sega gens diferenciada de tots els camps i tots el jardins de la zona incloent els 
arbres autòctons que es van plantar al desembre, quan es va fer la reclamació, la resposta que 
se'ns va donar des de la regidoria del Sr. Raul Ibañez va ser que havia estat un error de 
l'operari. Considerem que la resposta podria haver estat més elegant i es va dir que l'empresa 
adjudicatària ja es faria responsable d'això. Esperem que al mes de desembre es torni a 
repoblar això i esperarem a veure qui paga aquest arbres. Als parcs de La Cogullada i Roc 
Blanc, aquesta sega diferenciada tampoc es fa. 
Al terreny de Pablo Picasso amb Ronda de Ponent s'han segat uns terrenys que no saben si 
són de propietat privada o de propietat municipal. Pregunta perquè sega l'Ajuntament aquests 
terrenys i si són de propietat privada, si l'Ajuntament s'encarrega de cobrar-ho a les empreses 
propietàries d'aquests terrenys. En aquest sentit demana a la Presidència la presencia del 
regidor, Sr. Raul Ibañez per què expliqui com funciona la seva regidoria. 
En referència a l'inventari de nius d'orenetes i a la desaparició d'aquests, demana una 
ordenança municipal per evitar aquesta situació. 
Pel que fa a l'informe que els van fer arribar sobre la gestió de la línia 12 d'autobús, aquest 
informe és de l'empresa AMTUM, no contesta a lo que preguntàvem. Demana informació 
referent a la línia regular que funciona de dilluns a dissabte, quanta gent l'agafa de pujada i 
quanta gent de baixada. Sobre la línia flexi, volem saber quants viatges es realitzen en una 
setmana, cada dia de la setmana i quanta gent l'agafa de pujada i quanta de baixada i quants 
viatges de pujada o de baixada va buida aquesta línia. Pregunta també quan costa un viatge 
per exemple del Cap de la Rambla fins al CP Vista Alegre. Demana si aquestes línies flex 
s'establirien a algun barri més de la ciutat. 
En referència al petit comerç i als comerços que han estat temporalment tancats i se'ls hi va dir 
que tindrien una sèrie d'ajudes, si que han tingut ajudes en forma de descompte en el reciclatge 
però en el rebut de les escombraries els hi ha vingut incrementat i han pagat més que mai. 
S'haurien de revisar aquestes ajudes. 
Dona les gràcies per la gestió feta des de l'Ajuntament en l'ajuda d'un veí de La Maurina. 
 
Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i comenta que les respostes les reben tots els 
consellers i conselleres del consell. 
Respecte a la sega diferenciada, continua amb el projecte "La ciutat torna a brotar". En aquesta 
línia, sobre la petició de compareixença del regidor Raul Ibañez, no sap si aquest consell 
municipal de districte te gaire interès en això però si cal es farà la valoració malgrat que 
considera que no es un regidor qui s'ha d'explicar si no un tècnic. 
Sobre el tema de les orenetes no disposa de la informació 
Respecte al tema del flexi bus, s'han fet moltes preguntes i es donarà resposta. 
En referència als ajuts, com s'ha dit abans es disposa d'un milió d'euros que s'ha dividit en dos 
paquets. Un que anirà a l'oci nocturn i l'altre per a autònoms PYMES petits comerç no 
essencial. I pel que fa al tema dels rebuts demana que si hi ha hagut casos d'aquest els hi facin 
arribar per a veure que pot haver passat. 
 
Pren la paraula la Sra. Mª Amparo Santamaria i comenta que a Les Martines també estan molt 
interessats amb el tema de la sega, tant per "espavilar" als propietaris que no la fan degut a 
que aquí no ha arribat Parcs i Jardins, com per ajudar als propietaris que volen fer-la però 
generen quantitats ingents de poda ja que aquí hi ha molta zona de bosc. 
 
Pren la paraula el Sr. Carles Massallé en referència a les queixes que ha rebut per incivisme al 
Parc de Sant Jordi i a la Massia Freixa per què hi ha nens que juguen a futbol a la era i fa una 
crida per aturar aquest incivisme. 
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La Presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
 
 
 
 
Secretària                    Presidenta 
 
 
 
 
 
 
 
Maria Ángeles Bejarano Trujillo Jennifer Ramírez Porras 
 
 
 
 


